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هر كس به تقسیم الهی قانع باشد از بی 
 نیـازترین مـردم اسـت. 

امام سجاد)ع(

 دبیر سرویس: میثم محجوبی  دبیر سرویس: میثم محجوبی  

سه شنبه  13 شهریور 1403  شماره: 2196

لیلا كشــاورزی دختر نخبه و مدال آور ورزشی در یک صدوشصت وچهارمین جلسه صحن علنی شورای 

اسلامی شهر شیراز كه با تجلیل مدیریت شــهری از وی همراه بود، گفت: وقتی در كشور برزیل به سر 

می بردم بیشتر از اینکه تهران را بشناسند، شیراز را می شناختند.

به گزارش پایگاه اطلاع رســانی شــهرداری شیراز، لیلا كشــاورزی دختر نخبه و مدال آور ورزشی در 

یک صدوشصت وچهارمین جلسه صحن علنی شورای اسلامی شهر شیراز كه با تجلیل مدیریت شهری 

از وی همراه بود، اظهار كرد: وقتی در كشــور برزیل به سر می بردم بیشتر از این كه تهران را بشناسند، 

شیراز را می شناختند.

به گفته وی؛ این موضوع مرهون تلاش و فعالیت های ارزنده شهردار شیراز است كه این كلان شهر را در 

سطح جهانی مطرح كرده است .

 میثم محجوبی - گروه ورزش
صبح روز یکشــنبه، 11 شهریورماه، استاندار فارس از ورزشــگاه بزرگ پارس بازدید کرد تا بلکه راه حلی برای پایان 
بخشیدن به قصه عجیب و طولانی این ورزشگاه ارائه شود. ورزشگاهی که 32 سال پیش کلنگ خورد، 7 سال پیش 

افتتاح شد، اما هنوز قادر به میزبانی استاندارد از یک مسابقه فوتبال نیست.
در این بازدید، ابتدا مدیرکل ورزش و جوانان استان فارس به ارائه توضیحاتی درخصوص آخرین وضعیت ورزشگاه پارس 
پرداخت و گفت: چمن ورزشگاه چندسالی در اختیار یک پیمانکار بود که در نهایت توانستیم دو ماه پیش این چمن 
 را خودمان تحویل بگیریم تا با همکاری هیئت های فوتبال شیراز و فارس، عملیات مرمت و بازسازی را انجام دهیم.

عبدالرحیم خداجو ادامه داد: کار برای حفظ و نگهداری چمن از یک ماه پیش شــروع شــده و تا سال آینده نزدیک 
به 5 میلیارد اعتبار نیاز داریم. نزدیک به 2 میلیارد آن برای حفظ و نگهداری ســالانه در نظر گرفته شــده است که تا 
پایان شــهریور سال آینده به آن نیاز داریم و  3 میلیارد تومان هم برای مرمت و بازسازی. کار هم شروع شده و روبه 

جلو در حرکت است.
وی درخصوص هزینه های دیگر ورزشــگاه نیز گفت: به جز زمین چمن، قراردادی توســط شرکت توسعه و تجهیز با 
پیمانکار جدید به ارزش 63 میلیاردو700میلیون تومان بسته شده است که برای احداث گیت، جداسازی کاسه زمین 
فوتبال از محوطه بیرون، نصب سیستم صوتی، سیستم آبیاری و آتش نشانی، فعال کردن موتورخانه، روشنایی قسمت 

بیرونی و... منظور شده است.
استاندار فارس به شنیدن این جملات و به خصوص مبلغ 63 میلیاردی واکنش نشان داد.

ایمانیه: در استان ما كسی بر این امور نظارت دارد؟
- خداجو: واحد فنی ما نظارت دارد.

ایمانیه: آیا ناظرین ما اشــراف كامل به این ماجرا دارند؟ ناظر باید قوی تر از مجری باشد. اگر اینچنین 
نباشد، دوباره آن 63 میلیارد هم هزینه می شود و بعد هیچ اتفاقی نمی افتد و برمی گردیم به سر پله اول. 
- خداجو: شرکت توسعه و تجهیز، خودش ناظر است و ما فقط بهره برداریم. یکی از مشکلات ما این است. اگر یادتان 
باشــد ما قبلًا گفتیم که باید ردیف اعتبار این پروژه را اســتانی کنیم تا هزینه هایش از طریق خود استان پرداخت 
شــود.  حالا هم تا اینجا پیش رفته ایم و نیاز به یک کمک مالی داریم. خدمت آقای دکتر پاپری)سازمان مدیریت و 

برنامه ریزی استان فارس( که رسیدیم، کمکی کردند برای حفظ و نگهداری مجموعه. 
ایمانیه: شما به من یک تاریخ بگویید كه از چه روزی مردم می توانند از این ورزشگاه استفاده كنند. وگرنه 

پول بدهیم و نگهداری كنیم اما سال آینده ببینیم دوباره مثل امروز باشد، چه فایده!
- خداجو: اگر اعتبارات لازم فراهم شود، ما پایان اسفندماه می توانیم ورزشگاه را تحویل دهیم. پروژه چمن را هم قول 

می دهیم تا برج 8 قابل بهره برداری باشد. 
ایمانیه: من می گویم هر چه از سازمان برنامه و بودجه می گیرید، باید معادل آن چک بگذارید كه اگر تا 

زمان مقرر  تمام نشده بود، چک را به اجرا بگذارند.
- خداجو: زمین چمن برای پایان برج 8 برای مسابقات لیگ آماده می شود. 

ایمانیه: اصلًا لیگ هم نشد، مهم نیست. در هر رده ای كه شد بیاورید اینجا را استفاده كنید. قسمت های 
قابل استفاده این مجموعه ورزشــی باید در چرخه بهره برداری قرار گیرد. همچنین هیئتی متشکل از 
افراد پاک دست، فنی، متخصص و توانمند بر اجرای تکمیل ورزشگاه پارس فعال و نظارت داشته باشند.

استاندار فارس اضافه کرد: درصورتی که بخواهیم استفاده از این مجموعه را منوط به تکمیل 100درصدی مجموعه 
ورزشــی آن کنیم، قسمت های ابتدایی تکمیل شده قابلیت اســتفاده خود را از دست خواهند داد و مجدداً نیازمند 
اعتبارات بیشــتری برای بازســازی آن ها خواهیم بود از این رو هر قســمتی از این مجموعه که تکمیل می شود باید 

بلافاصله  در چرخه بهره برداری و استفاده قرار گیرد.
نماینده عالی دولت در فارس با گلایه از زمان بر شــدن تکمیل این ورزشــگاه گفت: برای همه مسائل مربوط به این 
ورزشگاه باید راه حل درون استانی ارائه شود، راه های مختلفی وجود دارد که باید از طریق اداره کل ورزش و جوانان 

فارس پیگیری شود.
وی افزود: تا زمانی که ورزش جوانان استان مجدانه و با انگیزه در تکمیل و استفاده طرح های ورزشی استان وارد نشود، 

شاهد اتفاق جدیدی در تکمیل و توسعه مجموعه های ورزشی نخواهیم بود.

استاندار فارس در بازدید از ورزشگاه پارس:استاندار فارس در بازدید از ورزشگاه پارس:

درست نظارت کنید درست نظارت کنید پول بیت المالپول بیت المال هدر نرود هدر نرود
اداره ورزش تاریخ دقیق برای تکمیل ورزشگاه ارائه دهداداره ورزش تاریخ دقیق برای تکمیل ورزشگاه ارائه دهد

دختر نخبه و قهرمان ورزش کار شیرازی مطرح کرد؛دختر نخبه و قهرمان ورزش کار شیرازی مطرح کرد؛

بازتاب اقدامات شهردار شیراز 
فراتر از مرزهای جغرافیایی

 آرش حیدرزاده
با تجدید انتخابات هیئت فوتبال اســتان فارس و رأی مجدد 
مجمــع انتخاباتی هیئــت فوتبال فارس به حســین قنبری 
می توان با شرایطی نسبت به آینده و رشد فوتبال و درآمدن 

آن از رکود امیدوار بود.
حسین قنبری  امروزه رئیس هیئت فوتبال استان فارس است 
بر ایشان اســت که با انتخاب افراد صاحب نظر و صاحب فکر 
و خوش نام و پر انــرژی برای کمیته های مختلف تلاش کند 

فوتبال فارس را از رکود و نابودی محتمل نجات دهد.
رئیس جدید هیئت فوتبال باید با تفکر و بینش بالا در انتخاب 
افراد برای پست های مختلف دقت لازم را داشته باشد، افرادی 
را دعــوت به کار نمایند که با برنامه، محوری و کلی ایشــان 
هماهنگ و همسو باشند، افرادی جسور، خوش فکر و صاحب 
دیدگاه روشــن باید در هیئت جدید به کار گمارده شوند، از 
کار با افرادی که ســال ها است در سطح مدیران کمیته ها و 
بدنه هیئت مانده و تفکر به روز ندارند و راکد شــده اند به جد 

باید پرهیز شود.
فوتبــال فارس نیاز به خون تازه و نــگاه نو دارد، افرادی باید 

به کار دعوت شوند که افق دیدشان وسیع و گسترده است.
یکی از معضلات و مشــکلات بارز فوتبال در فارس نداشتن 
منابع و پشــتوانه قوی مالی اســت که مانع از رشد و توسعه 
و گســترش فوتبال ما شده است، بر مدیریت و هیئت مدیره 
جدید هیئت فوتبال فارس است که بتوانند این نقیصه بزرگ 
را بر طرف کرده و بار تأمین مالی هیئت که بر دوش باشگاه ها 
است را بردارند، هیئت فوتبال فارس اگر بتواند از منابع مالی 
قوی اسپانســرها و جذب آن ها برای فوتبال کســب درآمد  
نماید و بر این اســاس باشگاه داری را در سطح استان ارزان 
نماید می توانیم نسبت به رشد و توسعه فوتبال امیدوار گردیم
یکی از مشــکلات فوتبــال ایران برگــزاری کلاس های یک 
هفته ای مربیگــری و تولید بالای مربی اســت که امیدوارم 
هیئــت فوتبال فارس در این زمینه خلاف روند موجود عمل 
کــرده و طرحی نو در اندازد که البته راه هایی جهت رفع این 

نقیصه وجــود دارد و در آینده میتــوان آن ها را عملی کرد.
مورد دیگری که در جهت رشــد و توسعه فوتبال می توان از 
آن بهره برد بحث رشد داوران فوتبال و فوتسال استان فارس 
است، ما بایســتی با ایجاد رابطه با دپارتمان و کمیته داوران 
فدراســیون اپتدا در مورد اســتفاده از داوران شایسته خود 
رایزنی کرده و سپس در راه تشکیل کلاس های مفید داوری 
با حضور مدرسان شایسته اقدام نمائیم البته در حوزه داوری 
کارهای دیگری هم می توان انجام داد که قطعاً کارشناســان 
این بخش می توانند به هیئت فوتبال کمک فکری در جهت 

رفع مشکلات انجام دهند.
در حوزه برگزاری مســابقات رده های سنی مختلف بایستی 
در نگاه و تفکر هیئت فوتبال تغییرات اساســی ایجاد شــود 
تا شــاهد برگزاری رقابت هایی جذاب، سازنده و پویا و زاینده 
باشــیم، تا روزی که ما فقط از جنبه کسب درآمد و پر کردن 
تقویم سالیانه به برگزاری مسابقات نگاه میکنیم قطعاً رشدی 

نخواهیم داشت و فوتبال ما زاینده نخواهد شد.
هیئت فوتبال فارس نیاز به همکارانی دارد که فوتبال را برای 
فوتبال بخواهند و در راه خدمت به جوانان، جســور و نترس، 
زیرک، خوش فکر و همراه با ایده ها و برنامه و تفکرات رئیس 
هیئت فوتبال باشــند. امیدوارم هیئت جدید فوتبال استان 
فارس نگاه جدید و نویی به فوتبال شهرستان ها داشته باشد و 
همه شهرستان را به یک چشم ببیند و در راه توسعه فوتبال 
در تمام شــهرهای استان فارس احساس مسئولیت همراه با 
عمل داشته باشــند، هیئت فوتبال فارس اگر قصد تغییرات 
در هیئت های شهرستانی هم دارد باید در جهت انتخاب فرد 
اصلح و آگاه به امور با بزرگان و پیشکســوتان شهرســتان ها 
مشــورت نموده و ســپس دســت به تغییرات بزند که اگر 
این گونه نباشد چه بسا با انتخابی اشتباه فوتبال شهرستان ها 

به خصوص شهرهای صاحب فوتبال را به قهقرا ببرند.
در پایان بــرای مدیران هیئت فوتبال اســتان فارس ارزوی 
توفیق در خدمت به جوانــان را دارم، و منتظر برنامه و روند 
کاری فوتبــال می مانیم و هر کجا ضعفــی دیدیم با نهایت 

خلوص نیت نقد خواهیم نمود.

فوتبال فارس و امید به آینده

بعــداز تعویــق 4بــاره رقابت های 
آســیایی 2021، سرانجام  المپیک 
برگزاری این مســابقات لغو شــد و 
دوره بعــدی این رقابت ها در ســال 

2026 به انجام می رسد.
به گــزارش فوتبــال 360، تیم ملی 
فوتسال زنان ایران در سالیان گذشته 
و بعداز کســب عنــوان قهرمانی در 
جام ملت های آســیا 2018، درگیر 
حواشــی پرشماری شــده است؛ از 
شرایط نابسامان کادرفنی تا وضعیت 
بازخوانــی  نامشــخص رویدادهــا. 
کارنامه پرافتخارترین تیم آسیا در 6 

سال اخیر نشــان می دهد که زنان فوتسال ایران به جز 
تورنمنت های کافا و نوروزگاه که از سطح نازلی برخوردار 
بودند، در هیچ تورنمنتی شرکت نکردند که سرانجام این 

طلسم در طول 2 ماه اخیر شکسته شد.
ملی پوشــان برای حضــور در تورنمنتــی بین المللی و 
تدارکاتی عازم کشور چین شــدند که در بین تیم های 
درجــه دوم آســیا مانند ازبکســتان، چیــن و ویتنام، 
مقام ســوم نصیب تیم ملی فوتســال زنان ایران شد تا 
بیش ازپیش شرایط بحرانی این تیم آشکار شود؛ آن هم 
درحالی که کنفدراســیون فوتبال آسیا قصد دارد تا در 
ســال 2025، مســابقات جام ملت های آسیا را بعداز 7 
سال وقفه برگزار کند و بلافاصله بعداز جام ملت ها، اولین 
دوره رسمی جام جهانی فوتسال زنان قرار است زیرنظر 

فیفا برگزار شود.
المپیک آسیا، 4 بار معوق و سپس لغو شد!

زنان فوتســال ایران چشــم امیدشــان بــه حضور در 
رقابت های قهرمانی داخل ســالن آسیا )المپیک آسیا( 
پیش از رقابت های جام ملت ها بود تا با آمادگی بیشــتر 
بتوانند به مصاف رقبای نامدار خود در مســیر کســب 
ســهمیه جام جهانی بروند. جالب آنکه ششــمین دوره 
رقابت های المپیک آســیا قرار بود در سال 2021 طبق 
برنامه ریزی انجام شــده، برگزار شود اما شرایط پاندمی 
کرونا، این تورنمنت را به مدت 2 سال به تعویق انداخت 
اما وعده شــورای المپیک آســیا در مسیر برگزاری این 

رویداد محقق نشد.
رقابت های المپیک آسیا قرار بود در نوامبر سال 2023 
)آبان ماه 1402( برگزار شود که عدم آمادگی تایلندی ها، 
این مســابقات را به فوریه 2024 )اســفندماه 1402( 
موکول کرد. ســپس اعلام شد که این رقابت ها به دلیل 
نزدیکــی به موعد برگزاری المپیــک پاریس مجدداً به 
تعویق افتاده قرار بود و از 20 نوامبر )30 آبان ماه 1403( 
مسابقات ششــمین دوره بازی های آســیایی )المپیک 
آسیایی( به انجام برسد که طبق آخرین تصمیم شورای 
المپیک آســیا، این رقابت ها به حالت تعلیق در آمده و 

دیگر برگزار نخواهد شد!
ریاض، میزبان بعدی المپیک آسیایی

شــورای المپیک آسیا در شــرایطی به واسطه مشکلات 
کشــور تایلند برای میزبانی از ششمین دوره بازی های 
داخل ســالن آسیا، این رقابت ها را بعداز 4 نوبت تعویق 

سرانجام رسماً لغو کرده است که طبق برنامه ریزی انجام 
شده، قرار است دوره بعدی رقابت های المپیک آسیایی 
در ســال 2026 و در کشور عربستان برگزار شود. طبق 
برنامه ریزی انجام شده، با توجه به شرایط آب وهوایی در 
کشور عربستان، احتمالًا رقابت های قهرمانی داخل سالن 
آسیا در فوریه 2026 )اسفندماه 1404( در شهر ریاض 

به انجام می رسد.
تیم ملی فوتســال زنان در 4 دوره از 5 دوره مســابقات 
قهرمانی داخل سالن آسیا حضور داشته که بهترین مقام 
ملی پوشان، کسب عنوان نایب قهرمانی در این رقابت ها 
در سال 2013 بوده و حالا بعداز 9 سال چشم انتظاری، 
اگر اتفاق خاصی رخ ندهد، ملی پوشــان زنان فوتســال 
ایران باید سال آینده در مسابقات قهرمانی داخل سالن 
آســیا به میدان بروند؛ رقابت هایی که احتمالًا فی مابین 
مسابقات جام ملت های آسیا و نخستین دوره جام جهانی 

فوتسال زنان برگزار خواهد شد.
اوضاع نابسامان تر از همیشه

زنان فوتســال ایران امیدوار بودند کــه بتوانند آمادگی 
فنی خود را در مسابقات قهرمانی داخل سالن آسیا برابر 
تیم های مطرح محــک بزنند که حالا لغو این رقابت ها، 
بیش ازپیش شــرایط تیم ملی را نابســامان کرده است؛ 
تیمی که در 6 ســال گذشته فقط در رویدادهایی مانند 
کافا، نوروزگاه و البتــه تورنمنت تدارکاتی چین حضور 
یافته و هیچ گاه نه تنها با تیم های تراز اول اروپایی، بلکه 
با تیم های تراز اول آســیا هم رقابت نکرده و این مسئله 
می تواند در مســیر آماده سازی تیم ملی برای حضور در 

جام ملت های آسیا دردسرساز شود.
کنفدراســیون فوتبال آســیا هنوز موعد برگزاری جام 
ملت های آســیا را اعلام نکرده اما اگر اتفاق خاصی رخ 
ندهد، این رقابت ها قرار است در اردیبهشت ماه 1404 به 
انجام برســد و در فاصله 8 ماه تا برگزاری این رقابت ها، 
هیچ رویداد و یا بازی دوستانه مهمی در انتظار تیم ملی 
فوتسال زنان ایران نیست؛ آن هم درحالی که هت تریک 
در مســیر کســب عنــوان قهرمانی جــام ملت ها و یا 
حتی حضور در جمع 3 تیم برتر برای کســب سهمیه 
جام جهانی، مأموریتی دشوار برای تیم ملی فوتسال زنان 
محســوب می شود و باید دید با توجه به شرایط بحرانی 
و نابسامان به وجود آمده، برنامه ریزی فدراسیون فوتبال 
برای این تیم چه خواهد بود و آیا در طول 8 ماه پیش رو، 

رویه 6 سال گذشته تکرار می شود یا خیر!

تصمیم جنجالی شورای المپیک آسیا؛

اوضاع فوتسال زنان، نابسامان تر از همیشه


